
 

 

 

 
21.11.2017 

Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde  

 
21.11.2017 kl. 17:30 – 20:00 i personalerummet  

 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Christine Beyer, Laurs Møller, Jens Peter Fisker, Eik 

Andreasen, Gitte Svendsen, Mads Ejstrup, Rie Grønbech og Louise Toft 

Medarbejderrepræsentanter: Louise Guldborg, Frida Ratzer 

Ledelsesrepræsentanter: Peter Daniel Andersen, Bente Haugbøl 

Formøde for forældrevalgte 17:15 – 17:30 

 
Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 

17:35 
1 Godkendelse af 

dagsorden 

Der er indsat et punkt 5.b der hedder 

fremtidens fritidstilbud. 

17:35 – 

17:40 
2 Elevrådet Elevrådet har planlagt Elevernes dag. Det 

lille elevråd har planlagt at tegne noget med 

medbestemmelse og demokrati. De skal 

prøve at stemme om en leg. Det store 

elevråd får besøg af Danske elever, der 

fortæller om medbestemmelse. De store 

elever skal ned i indskolingen og fortælle 

om demokrati. Der skal også være valg om 

de tre ledige pladser der er i det store 

elevråd. Elevkodekset er færdig omkring 

december.  

17:40 – 

18:10 
3 Gennemgang af 

kvalitetsrapport 

Rapporten blev gennemgået. Den vil 

efterfølgende blive delt ud. Hvis der efter 

gennemgangen er punkter, hvor der er 

behov for yderligere belysningen, så tages 

det op på et formøde. 

18:10 – 

18:40 
4 Tilsyn med procedurer 

for vikardækning 

Procedurerne er vedhæftet 

Proceduren tages op igen. Eleverne 

opfordres til at komme med tilbagemelding 

til skolens ledelse om vikarers kvalitet. 



 

Spisning 

19:00 – 

19:20 
5 Administrative 

fællesskaber + 

ansættelse af 4. leder 

Der er lavet en indstilling til BU-U, som 

udvalget ikke ønsker at tage stilling til på 

nuværende tidspunkt, det vil de vente med 

til at det er nedsat et nyt BU-U. Besparelsen 

bliver dog effektueret uden at vi ved, 

hvordan de adminstrative fællesskaber 

løfter de administrative opgaver. Det har 

betydning i forhold til den profil en 4. leder 

har, der både skal have en 

faglig/pædagogisk profil med administrativ 

interesse og tæft. Ansættelsestidspunktet 

forventes at være 1.2.18/1.3.18 

 5.a Fremtidens fritidstilbud Skolebestyrelsen beder om et bedre 

beslutningsgrundlag for at kunne udtale sig 

om det konkrete spørgsmål om 

organiseringen af fælles arealer. Mads og 

Eik vil gerne kobles på korrespondancen.  

19:20 – 

19:30 
6 Økonomi Vi forventer fortsat at gå i nul med 

udgangen af dette regnskabsår. 

19:30 – 

19:40 
7 Helhedsrenoveringen - 

status 

Peter orienterer om at der ikke er 

fremsendt endeligt byggeprogram og 

tegningsmateriale. Dette forventes 

fremsendt i december og kommer på 

dagsordenen til mødet i januar.  

19:40 – 

19:50 
8 Meddelelser - Formanden 

o Forældrerepræsentanter har 

været på Dannelseskursus med 

Skole og forældre.  

 

- Medarbejderrepræsentanter har haft et 

lille møde om principper for lejrskoler. 

 

- Skoleledelsen 

o Julefrokost: Louise og Peter 

træffer en beslutning om hvor 

det skal afholdes. 

o Indskrivning. Der er afholdt 

indskrivningsmøde med 90 

potentielle forældre  

o Nordvest Privatskole er lukket. 

Skolen har indskrevet 12 elever 



fra Nordvest Privatskole. 

Skolen har fået bevillingen til 

eleverne 

o Der har været et tilfælde af 

meningitis, som der er blevet 

informeret om til forældre, 

elever og medarbejdere. 

19:50 – 

19:55 
9 Eventuelt Rie vil gerne deltage i et 

skolebestyrelsesseminar d. 3.2.18 og 

spørger om der er andre interesserede.  

Daniel har bemærket at sprogbrugen blandt 

eleverne til tider kan være grov. Dette kan 

være genstand for en indsats fra elevrådet 

på længere sigt.   

Louise har et forslag om at Heidi Spring 

inviteres i forhold til at arbejde med en 

antimobbestrategi og kan være med til at se 

på sprogbrugen. 

Elever giver udtryk for at temperaturerne i 

klasselokalerne kan været meget svingende 

og nogen gange meget lave, så der er behov 

for at sidde med overtøj. PE orienterer om 

at teknisk team måler temperaturerne i 

klassen, men at skolen er opmærksom på, at 

varmestyringen er vanskelig pga. det 

enstringede system. Et forhold der bliver 

udbedret med ombygningen. 

19:55 – 

20:00 
10 Punkter til næste møde Ansættelsesopslag 

Økonomi 

Tilbagemelding på princip for 

klassesammenlægninger. 

Tilbagemelding FF og Rødkilde skole 

(BOYD) 

20:00 – 

20:00 
11 Sager og indstillinger - Lukket punkt 

 


